

EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

EU Declaration of Conformity

Name und Anschrift
des Herstellers:
*Manufacturer's Name
and Address:*

Studer Cables AG
Herrenmattstrasse 20
CH-4658 Däniken

Produktbeschreibung:
Product description:

Halogenfreie Installationskabel mit verbessertem Verhalten im Brandfall
Halogen free installation cables with improved fire performance

Typenbezeichnung:
Type designation:

BETAflam FE05C

Das oben bezeichnete Produkt erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsvorschriften der Union:
The aforementioned product complies with the relevant harmonization legislation of the Union:

2014/35/EU

„Richtlinie des europäischen Parlaments und des Rates zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt“.
„Directive of the European Parliament and of the Council on the harmonization of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits“.

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produktes mit den Anforderungen der Richtlinie wird durch die technische Dokumentation sowie die vollständige Einhaltung folgender Normen nachgewiesen:
The conformity of the product with the requirements of the Directive is assured through the technical documentation and full compliance with the following standards:

SEV TPV-003

in Anlehnung an/*with reference to* und Werksangaben/*and manufacturer's specification*

Däniken, 01.04.2021



L. von Laue
Produktmanager
Product Manager



A. Avila
Leiter Engineering
Head of Engineering

(Ort, Datum)
(Place, date)

(Rechtsverbindliche Unterschrift des Ausstellers)
(Legally binding signature of the issuer)